
Technische vragen 
 
Van  : Sophie Heesen PvdA, Heike Brandes D66 
Datum vraag  : 22 maart 2024 
Onderwerp  : Vervolg vragen n.a.v Werksessie: Preventie Sociaal domein, 
voorliggend veld.  
Commissiegriffier    : 
Datum antwoord  :
 

 
 

  
 
Vragen: 
 

1. Welke mogelijkheden zijn er om toch mogelijkerwijs doorzettingsvermogen 
toe te kunnen voegen aan de taken van de GI-coördinator? Komt deze 
informatie uit het toegezegde onderzoek? 
 

2. Kunt u aangeven hoe gemeenten waar geen sprake is van mandaat en 
doorzettingsmacht , toch kostenverlaging tot stand hebben weten te brengen 
met tegelijkertijd meer passende zorg door inzet van een GI-coördinator? 
 

3. Welke randvoorwaarden moeten we daarvoor creëren en welke stappen zet 
Gouda daarin? 
 
 

Antwoorden: 
 

1. Er is wettelijk gezien geen mogelijkheid om vanuit de gemeente 
doorzettingsvermogen toe te voegen. Op grond van de Jeugdwet zijn 
gecertificeerde instellingen - evenals bijvoorbeeld huisartsen - gerechtigd om 
jeugdzorg te verwijzen. Een GI-coördinator heeft daarom geen 
doorzettingsmacht. Het blijft uiteindelijk aan de GI om te bepalen of en welke 
hulp wordt ingeschakeld en voor hoelang. 
 

2. De GI-coördinator kan bijdragen aan een besparing op de jeugdzorgkosten. 
Dit kan doordat de GI-coördinator kan adviseren over beschikbare hulp in het 
voorliggend veld, de meest passende aanbieder voor zorg zoals bepaald door 
de GI en indien mogelijk in overleg af te schalen naar een lichtere vorm en 
regie te voeren op het resultaat. De rol van GI-coördinator is bedoeld om 
jeugdbeschermers te adviseren over geschikte zorg en tegelijkertijd te 
waarborgen dat zorg wordt ingezet vanuit de transformatiegedachte: 
opschalen waar nodig, maar afschalen waar mogelijk.  

 
3. Samenwerking met de GI's is randvoorwaardelijk voor het welslagen van een 

GI-coördinator. 
 
Zoals ook verwoord in het toegestuurde raadsmemo ‘’Werksessie Commissie 
Samenleving- geindiceerde zorg en samenhang sociale basis van 12 maart 
2024 (dossier 8041), pakken we de aanbeveling voor een GI-coördinator 
serieus op. Een aantal jaar geleden is in Gouda iets soortgelijks uitgewerkt. 
Toen bleken er echter juridische belemmeringen te zijn. De komende tijd 
onderzoeken we opnieuw of en in welke vorm een GI-coördinator een 
waardevolle aanvulling is op onze huidige aanpak en of daar een goede 

 



businesscase van valt te maken. Op dit moment kijken we al deels mee met 
de verwijzingen van GI’s en zij zoeken ook actief de samenwerking, maar 
vooralsnog niet in de vorm van een GI-coördinator.  
 

 
 

 
 

 

 
 


